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Protokół nr 75/2012 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 10 września 2012 r. 
 

 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu- Ewa Dembek /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/. Starosta zawnioskowała o zaakceptowanie porządku posiedzenia wraz z 
rozszerzeniem. Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
Stanowi on załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Stowarzyszenia 
Mieszkańców i Miłośników Szafarni w sprawie remontu nawierzchni drogi powiatowej na 
odcinku: Tereszewo – Szafarnia. 
/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych z/s w 
Kurzętniku/ 
 
Pan Kłosowski poinformował, że w dniu 31.08.2012r. wpłynął wniosek Stowarzyszenia 
Mieszkańców i Miłośników Szafarni (stanowiący załącznik nr 3) dotyczący remontu 
nawierzchni drogi powiatowej na odcinku Tereszewo - Szafarnia. Potwierdził, że nawierzchnia 
jest bardzo zniszczona i wymaga remontu. Dodał, że remont tej drogi był wykonany na początku 
istnienia ZDP, były wykonywane tam tylko remonty cząstkowe. Koszt wykonania inwestycji tzn. 
2 km 100 m wyniósł by ok. 490 tys. zł. Nadmienił, że wnioskujący proszą o uwzględnienie 
inwestycji w planie budżetu powiatu na rok 2013. 
Pani Trzaskalska stwierdziła, że nie jest to jedyna droga która wymaga pilnego remontu.  
Pan Wicestarosta przychylił się do stwierdzenia pani Trzaskalskiej.  
Pani Trzaskalska poinformowała, że droga na odcinku Świniarc – Zwiniarz również wymaga 
pilnego remontu, ponieważ na w/w odcinku są znaczne ubytki w nawierzchni. Dodała, że dziwi 
ją fakt iż w następnym punkcie posiedzenia Zarządu jest podjęcie decyzji o wykonaniu 
przebudowy drogi na odcinku Iława – Radomno - Nowe Miasto Lubawskie skoro jest wiele 
innych dróg wymagających pilnego remontu. 
Pan Wicestarosta wyjaśnił, że na poprzednim posiedzeniu Zarządu podjęto decyzję o remoncie 
w/w drogi.  
Pani Starosta wyjaśniła, że argumentem który przemawiał za wykonaniem powyższej drogi było 
to iż posiada ona już dokumentacje techniczną. 
Pan Kłosowski poinformował, że remonty cząstkowe były wykonywane na odcinku Świniarc – 
Zwiniarz, niemniej jednak wymaga ona gruntownego remontu. 
Pani Starosta zapytała pana Kłosowskiego czy inne drogi powiatowe posiadają dokumentację 
techniczną. 
Pan Kłosowski wyjaśnił, że na wykonanie drogi  do 1 km nie są potrzebne pozwolenia (są to 
inwestycje wykonywane na zgłoszenie). 
Wicestarosta poinformował, że ogłoszony został konkurs przez Urząd Marszałkowski dotyczący 
budowy dróg powiatowych. Dodał, że nie jest podana informacja czy są to środki finansowe na 
budowę dróg od podstaw czy na remont nawierzchni. Termin składania wniosków do 
10.10.2012r. 
Pan Kłosowski poinformował, że sprawdzi powyższą informację. Natomiast stwierdził, że 
będzie problem z wykonaniem dokumentacji w tak krótkim czasie. 
 
Członkowie Zarządu rozpatrzyli wniosek negatywnie ze względu na brak środków finansowych. 
Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
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Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie przystąpienia do realizacji inwestycji „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1333N 
Iława – Radomno-Nowe Miasto Lubawskie na odcinku od km 9+500 do km 14+127 - II 
etap : Przebudowa drogi powiatowej Nr 1333N Iława – Radomno-Nowe Miasto Lubawskie 
na odcinku przez wieś Chrośle”. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. 
Buliński, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
Pani K. Trzaskalska wstrzymała się od głosu. 
 
Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie powołania komisji do przeprowadzenia odbioru technicznego inwestycji 
„Przebudowa mostu zlokalizowanego w ciągu drogi powiatowej Nr 1299N gr. woj. 
(Brodnica) -Krotoszyny –Szwarcenowo – dr. pow. Nr 1333N(Radomno) w miejscowości 
Łąkorek na przepust z rur stalowych”. 
 
Członkowie Zarządu powołali komisję do przeprowadzenia odbioru technicznego, w skład której 
weszli: 

1. Przewodniczący –  Marcin Buliński 
2. Sekretarz –  Joanna Robaczewska 
3. Członek komisji –  Wojciech Umiński 
4. Członek komisji –  Ryszard Kłosowski  

 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, A. Głowacki.  
 
Pan Kłosowski wyjaśnił, że otrzymano informację z Warmińsko – Mazurskiego Urzędu 
Wojewódzkiego dotyczącą uregulowania stanu prawnego części gruntu zajętego pod drogę 
powiatową 1248N w miejscowości Bratuszewo. Jest to zawiadomienie skierowane do Zarządu 
Powiatu informujące, że zostały zebrane materiały dowodowe w Wydziale Infrastruktury, 
Geodezji i Rolnictwa Warmińsko – Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego, z którymi strony 
mogą się zapoznać. 
 
Zawiadomienia z Warmińsko – Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego stanowią załącznik nr 
4,5,6. 
 
Ponadto pan Kłosowski poruszył kwestię dotyczącą przedstawienia projektu budżetu ZDP na rok 
2013. Poinformował, że nie jest w stanie przygotować projektu budżetu  ZDP, ponieważ nie 
otrzymał odpowiedzi czy jednostka ma funkcjonować w takiej formie jak dotychczas, czy będzie 
przekształcona w wydział mieszczący się strukturach organizacyjnych Starostwa Powiatowego. 
Dodał, że planowane środki finansowe dla ZDP wystarczą na zatrudnienie trzech osób na 
stanowiskach administracyjnych w jednostce, bez załogi remontowej. 
Pan Wicestarosta stwierdził, że decyzję w jakiej formie będzie funkcjonować jednostka należy 
podjąć jak najszybciej. 
Pani Trzaskalska przychyliła się do stwierdzenia Wicestarosty. 
Pan Kłosowski poinformował, że zgodnie z ustaleniami zabrał premie pracownikom w miesiącu 
marcu. Dodał, że jeżeli nie przyzna premii pracownikom to musi taką decyzję uzasadnić 
pisemnie.  Poinformował, że pracownicy wyrazili zgodę na zabranie premii, żeby uniknąć 
zwolnień. Niemniej jednak decyzja dotycząca redukcji etatów była nadal podtrzymana. Dodał, że 
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pracownicy pracują dobrze i nie ma podstaw, żeby zabierać premie. W związku z powyższym w 
miesiącach późniejszych wypłacane były premie pracownikom. 
Pani Skarbnik zaproponowała, żeby pan Kłosowski złożył projekt budżetu na 2013r. w takiej 
formie jaką ma przygotowaną.  
Pani Skarbnik szczegółowo przedstawiła analizę wynagrodzeń w jednostce od 1999r. Wyjaśniła, 
że stan zatrudnienia w ZDP utrzymuje się na tym samym poziomie, natomiast środki 
przeznaczone na wynagrodzenia sukcesywnie rosną (w 1999r. wynosiły 309 tys. zł., w  
2000r. – 380 tys. zł, w 2001r. – 434 tys. zł, w 2004 – 385 tys. zł – zwolniono kilku pracowników, 
w 2005r. -  387 tys. zł, w 2006r. 484 tys. zł, w 2007r. 484 tys. zł, w 2008r. - 622 tys. zł,              
w  2009r. – 745 tys. zł, w 2010r. - 861 tys. zł, w 2011r. - 871 tys. zł, w 2012r. - 697 tys. zł – po 
cięciach budżetowych). 
Pani Sekretarz poinformowała, że zgodnie z ustawą o pracownikach samorządowych premia ma 
charakter uznaniowy. 
Pan Kłosowski wyjaśnił, że od początku istnienia jednostki pracownicy otrzymywali premie. 
 
Drugim punktem z rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie opinii dotyczącej proporcji zaliczenia dróg na terenie Gminy Nowe Miasto 
Lubawskie do kategorii dróg gminnych. 
/na posiedzenie weszła pani Joanna Robaczewska – pracownik Zarządu Dróg Powiatowych z/s w 
Kurzętniku/ 
 
Pani Robaczewska poinformowała, że  w dniu 06.09.2012r. wpłynął wniosek z Gminy Nowe 
Miasto Lubawskie z/s w Mszanowie (stanowiący załącznik nr 7) dotyczący zaliczenia dróg 
wewnętrznych na terenie Gminy Nowe Miasto Lubawskie do kategorii dróg gminnych. W 
związku z powyższym zwrócono się do powiatu o opinię w tej kwestii. 
Członkowie Zarządu pozytywnie zaopiniowali powyższy wniosek. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, A. Głowacki.  
 
/pani Joanna Robaczewska i pan Ryszard Kłosowski opuścili posiedzenie Zarządu/ 
 
Trzecim punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie oddania w 
użyczenie gruntu przeznaczonego na miejsce parkingowe Niepublicznemu Zakładowi 
Opieki Zdrowotnej „Eskulap” sp. z o.o. 
/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska -  specjalista w Wydziale Geodezji i Nieruchomości/  
 
Pani Haska poinformowała, że na poprzednim posiedzeniu Zarządu rozpatrzono pozytywnie 
wniosek NZOZ „Eskulap” dotyczący oddania w użyczenie gruntu przeznaczonego na miejsce 
parkingowe. W związku z powyższym przygotowany został projekt uchwały Zarządu Powiatu. 
Dodała, że miejsce parkingowe o którym mowa powyżej będzie użyczane przez okres trzech lat 
tj. od 11.09.2012r. do 10.09.2015r. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, A. Głowacki.  
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Czwartym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
wyrażenia zgody na ustanowienie na rzecz Pomorskiej Spółki Gazownictwa sp. z o.o. 
Oddział Gazowniczy w Olsztynie służebności przesyłu. 
 
Pani Haska poinformowała, że po dokonaniu operatu szacunkowego jednorazowe 
wynagrodzenie za służebność przesyłu będzie wynosiło: dla działki nr 81/18 (będącej własnością 
powiatu)  - 4555 zł, natomiast dla działki 81/9 (będącej 4/9 własnością powiatu) – 899,52 zł. 
 
/pani Katarzyna Trzaskalska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. 
Buliński, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 
/pani Jolanta Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
/pan Wacław Jabłoński opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Piątym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia 
sprawozdania Chorągwi Kujawsko – Pomorskiej Związku Harcerstwa Polskiego – Hufiec 
w Nowym Mieście Lubawskim, któremu zlecono realizację zadania z zakresu pomocy 
społecznej. 
/na posiedzenie weszła pani Barbara Bagińska – specjalista w Biurze Audytu i Kontroli/ 
 
Pani Bagińska poinformowała, że stowarzyszenie w ramach przyznanych środków 
zorganizowało festiwal piosenki harcerskiej. Uczestnikami festiwalu były dzieci i młodzież w 
wieku 7 – 25 lat z powiatu nowomiejskiego. Dodała, że stowarzyszenie wykonało zadanie 
zgodnie z postanowieniami umowy. 
 
Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 8. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  A. Głowacki.  
 
/pani Barbara Bagińska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Szóstym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia 
sprawozdania Stowarzyszenia „Przyjaciel Szkoły”, któremu zlecono realizację  zadania z 
zakresu pomocy społecznej / umowa Nr 44/2012 z dnia 1 marca 2012r./. 
 
/na posiedzenie weszła pani Katarzyna Trzaskalska oraz pan Wacław Jabłoński/ 
 
Stowarzyszenie zorganizowało w dniu 11.05.2012r. w Szkole Podstawowej nr 1 im. Jana Pawła 
II w Nowym Mieście Lubawskim turniej edukacyjny pod nazwą: „Jedz owoce i jarzyny, to 
najlepsze witaminy – turniej edukacyjny klas III”. Stowarzyszenie wykonało zadanie zgodnie z 
postanowieniami umowy. 
 
Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 9. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, A. Głowacki.  
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Siódmym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia 
sprawozdania Stowarzyszenia „Przyjaciel Szkoły”, któremu zlecono realizację  zadania z 
zakresu pomocy społecznej / umowa Nr 46/2012 z dnia 1 marca 2012r./. 
 
Stowarzyszenie w ramach przyznanych środków zorganizowało w dniu 26.05.2012r. piknik 
integracyjny dla 23 dzieci niepełnosprawnych wraz z opiekunami z terenu powiatu 
nowomiejskiego. Stowarzyszenie wykonało zadanie zgodnie z postanowieniami umowy. 
 
Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 10. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, A. Głowacki.  
 
Ósmym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia 
sprawozdania stowarzyszenia „Nasza Przyszłość” w Bielicach, któremu zlecono realizację 
zadania z zakresu pomocy społecznej. 
 
Stowarzyszenie „Nasza Przyszłość” w ramach przyznanych środków zorganizowało w dniu 
15.05.2012r. wycieczkę do Torunia dla uczniów  niepełnosprawnych intelektualnie z 
Publicznego Gimnazjum w Bielicach oraz Zespołu Szkół w Jamielniku. Stowarzyszenie 
wykonało zadanie zgodnie z postanowieniami umowy. 
 
Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 11. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, A. Głowacki.  
 
Dziewiątym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przyj ęcia sprawozdania Stowarzyszenia „Klub Seniorów” w Gminie Nowe Miasto 
Lubawskie z/s w Mszanowie, któremu zlecono realizację zadania z zakresu pomocy 
społecznej. 
 
Stowarzyszenie „Klub Seniorów” zorganizowało w okresie od 15.03.2012r. do 28.06.2012r. 
zajęcia z gimnastyki ruchowej oraz zajęcia z kijkami nordic walking. W zajęciach uczestniczyło 
20 członków stowarzyszenia. Stowarzyszenie wykonało zadanie zgodnie z postanowieniami 
umowy. 
 
Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 12. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, A. Głowacki.  
 
Dziesiątym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przyj ęcia sprawozdania Stowarzyszenia Polski Związek Emerytów, Rencistów i Inwalidów- 
Zarząd Rejonowy w Nowym Mieście Lubawskim , któremu zlecono realizację zadania z 
zakresu pomocy społecznej. 
 
Stowarzyszenie Polski Związek Emerytów, Rencistów i Inwalidów w ramach przyznanych 
środków zorganizowało dla 36 osób jednodniową wycieczkę na Kaszuby. Stowarzyszenie 
wykonało zadanie zgodnie z postanowieniami umowy. 
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Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 13. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, A. Głowacki.  
 
Jedenastym punktem porządku było zapoznanie się z informacją o wykonaniu kontroli 
finansowej i zarządczej w  I półroczu 2012r. 
 
Pani Bagińska poinformowała, że w analizowanym okresie przeprowadzono 14 kontroli ( w tym 
13 kontroli finansowych i jedną doraźną). 
 
Informacja o wykonaniu kontroli finansowej i zarządczej w  I półroczu 2012r. stanowi załącznik 
nr 14. 
 
/pani Bagińska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Trzecim punktem z rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamówienia na dostawę 
komputerów typu tablet dla Powiatu Nowomiejskiego. 
/na posiedzenie Zarządu weszła pani Alina Banaszewska – inspektor w Wydziale Architektury, 
Budownictwa i Gospodarki Mieniem/ 
 
Pani Sekretarz szczegółowo omówiła specyfikację istotnych warunków zamówienia. 
Pan Wicestarosta zapytał dlaczego w załączniku nr 1 do specyfikacji określającym parametry 
techniczne komputera w punkcie dotyczącym ekranu jest ograniczenie przekątnej do 10,5”. 
Stwierdził, że należałoby zapisać tylko iż przekątna ekranu ma być nie mniejsza niż 9,7”. 
Ponadto poinformował, że nie można używać w specyfikacji określonych nazw a w punkcie 
dotyczącym nazwy systemu operacyjnego jest wskazany system android wersja 4.0 lub wyższa.  
 
/na posiedzenie wszedł pan Krzysztof Dembiński – informatyk w Wydziale Organizacyjnym i 
Spraw Obywatelskich/ 
 
Pan Dembiński przychylił się do stwierdzeń pana Wicestarosty. W związku z powyższym 
dokonano poprawki w załączniku w punkcie ekran: „przekątna ekranu nie mniejsza niż 9,7”, 
pojemnościowy, Multi – dotyk, rozdzielczość nie mniej niż 1024x768” oraz w punkcie system 
operacyjny: „ dedykowany dla urządzeń mobilnych”. 
 
/pan Adam Głowacki opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
/pan Krzysztof Dembiński opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Zarząd po dokonaniu poprawki w specyfikacji jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. 
Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński.  
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Czwartym punktem z rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie powołania komisji do przeprowadzenia przetargu nieograniczonego na dostawę 
komputerów typu tablet dla Powiatu Nowomiejskiego. 
 
Członkowie Zarządu powołali komisję przetargową, w skład której weszli: 

1. Przewodniczący –  Buliński Marcin 
2. Zastępca przewodniczącego – Grześkiewicz Krzysztof 
3. Sekretarz –  Umiński Wojciech 
4. Członek komisji – Kalisz-Górzkowska Ewa 
5. Członek komisji – Jamroży Jolanta 

 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, A. Głowacki.  
 
/pani Alina Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 

Piątym punktem z rozszerzenia porządku było zapoznanie się z uchwałą Nr RIO.IV-0120-
307/12 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 31 
sierpnia 2012r. w sprawie wydania opinii o przedłożonej przez Zarząd Powiatu 
Nowomiejskiego informacji o przebiegu wykonania budżetu za pierwsze półrocze 2012r. 
 
Pani Skarbnik poinformowała, że opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie jest 
pozytywna. 
 
Uchwała Nr RIO.IV-0120-307/12 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Olsztynie stanowi załącznik nr 15. 
 
Szóstym punktem z rozszerzenia porządku było zapoznanie się z pismem pana Józefa 
Blanka – Burmistrza Miasta Nowe Miasto Lubawskie w sprawie udzielenia poręczenia dla 
SP ZOZ  w Nowym Mieście Lubawskim oraz Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście 
Lubawskim Sp. z o.o. 
 
Pani Skarbnik poinformowała, że zarówno odpowiedź pana Józefa Blanka – Burmistrza Miasta 
Nowe Miasto Lubawskie (stanowiąca załącznik nr 16) jak i odpowiedź pana Kazimierza Konicza 
– Wójta Gminy Grodziczno (stanowiąca załącznik nr 17) jest negatywna.  
 
Siódmym punktem z rozszerzenia porządku było zapoznanie się z pismem pana 
Kazimierza Konicza – Wójta Gminy Grodziczno w sprawie udzielenia poręczenia dla SP 
ZOZ w Nowym Mieście Lubawskim oraz Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście 
Lubawskim Sp. z o.o. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.  
 
Pani Starosta odczytała pismo pani /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 
ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – 
specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/. 
Członkowie Zarządu poinformowali, że podtrzymują swoje stanowisko z dnia 16.02.2011r., 
gdzie uznano iż ani Zarząd Powiatu ani Starosta nie są organami właściwymi do rozpatrzenia 
sprawy.  
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Pismo pani /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 
września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale 
Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ stanowi załącznik nr 18. 
 
Sekretarz poinformowała, że w związku z przekroczeniem kwoty dochodów i przychodów oraz 
kwoty wydatków i rozchodów w wysokości 40 mln zł należy zatrudnić audytora wewnętrznego. 
W związku powyższym w roku 2012 zabezpieczono środki na wynagrodzenie dla audytora w 
wysokości 8000 zł, w 2013r. – 8500 zł, natomiast w 2014r. -1500 zł. 
 
Pan Wicestarosta poinformował, że otrzymał informację od pani Edyty Karpińskiej – Dyrektor 
Zespołu Szkół Rolniczych w sprawie kosztu zakupu pieca oraz wykonania odrębnej instalacji 
grzewczej w mieszkaniu mieszczącym się w budynku szkoły. Z informacji jakie otrzymał 
wynika, że piec kosztowałby  ok. 1400 zł, robocizna -  ok. 1000 zł oraz materiały potrzebne do 
wykonania instalacji grzewczej - ok. 1800 zł. Całkowity koszt wykonania inwestycji wyniósł by 
ok. 4200 zł – 5000 zł. Dodał, że należałoby się zastanowić czy wykonujemy powyższą 
inwestycję skoro budynek szkoły jest przeznaczony do sprzedaży w przyszłym roku. Ponadto 
poinformował, że z informacji jakie otrzymał od pani dyrektor wynika że ze względu na najemcę 
mieszkania już w miesiącu wrześniu musi uruchamiać ogrzewanie. 
W związku z powyższym Pan Wicestarosta poprosił panią Karpińską, żeby dokonała obliczeń ile 
by zaoszczędziła w miesiącach tzw. przejściowych kiedy nie byłby ogrzewany cały budynek i 
przekazała taką informację Członkom Zarządu Powiatu.  
 
 
Protokół sporządziła 
                                                                             Przewodnicząca 
 
Ewelina Kubacka                                                  Ewa Dembek 


